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“Koliko trgovcev je
postalo svetih?”

Zelo ti pomaga — mi praviš —
tale misel: koliko trgovcev je
postalo svetih od časa prvih
kristjanov naprej? In dokazati
hočeš, da je to tudi sedaj
mogoče … — Gospod te v tem
prizadevanju ne bo zapustil.
(Brazda, 490)

18. september

Edini cilj Opus Dei je bil vedno
naslednji: prispevati k temu, da bodo
sredi sveta, sredi sekularne
stvarnosti in naporov, navzoči moški



in ženske vseh rodov in družbenih
položajev, ki si bodo prizadevali
ljubiti in služiti Bogu ter drugim
ljudem s pomočjo svojega običajnega
dela (…).

Če naj poiščemo kakšno primerjavo,
je najlažji način za razumevanje
Opus Dei to, da pomislimo na
življenje prvih kristjanov. Oni so
globoko živeli svojo krščansko
poklicanost; resno so iskali
popolnost, h kateri so bili poklicani
zaradi preprostega in vzvišenega
dejstva, da so prejeli krst. Na zunaj se
niso razlikovali od drugih
državljanov. Člani Opus Dei so
navadni ljudje; opravljajo običajno
delo; živijo sredi sveta kot to, kar so:
krščanski državljani, ki hočejo v
polnosti odgovoriti na zahteve svoje
vere. (Pogovori z msgr. Escrivájem,
10 in 24)
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